
 Styremøte 15.09.24 

 Sak  78/24  Konstituering 
 Møteleder:  Erlend 
 Referent :  Anette 
 Permisjonssøknader:  Vijitha 
 Tilstede  : Erlend, Anette S., Jan Robert, Anette B.  Og Anna. Thomas med digitalt 

 Sak 79/24  Godkjenninger 
 Innkalling og saksliste  : 
 Godkjent 
 Referat fra (sist møte 29.08.24): 
 Godkjent 

 Sak 80/24  Økonomi - Philip, Erlend og Anette 
 -  Likviditetsbudsjett / Resultat 1.halvår 2024 
 -  Resultat 1. Halvår viser -318’000 

 Med dagens forutsetning med avdrag/renter, lønninger, strøm og andre 
 kostnader vil ikke inntektene dekke opp, og vi vil ikke ha likvide midler fra 
 august 2025 

 Det er søkt om økt driftstilskudd fra kommunen (tildelt ca 460’000 i 2024) 
 uten at vi har fått dette 

 Erlend tar møte med banken og forsøker å finne en løsning på lånet 

 Vi trenger ca 400’000 pr år i sponsorinntekter. 200’000 bør være på plass 
 første halvår 2025 

 Vi ser på mulighetene og arrangere åpen hall for å øke inntekter. 
 Sjekke mulighet for nytt parti på lørdager. De aller fleste breddepartiene er 
 fylt opp. 

 Vi må fortsette og søke på det vi kan av fond, stiftelser etc. til drift, selv om 
 de fleste gir kun til prosjekter. 

 Vi må følge opp overnevnte tett slik at vi ser en bedring i den likvide 
 situasjonen så vi ikke står i en situasjon våren 2025 hvor det er dårlige 
 utsikter for videre drift. 

 Sak 81/24  Dato for nytt styremøte - 
 -  Neste styremøte blir 

 10.10.2024 - 1900-2100 


